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فرمول عبور از شخصیت پردازی کشف شد؛

حاتمی کیا  بر ثانیه!

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
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رئیس اتاق بازرگانی البرز مطرح کرد؛

ضرورت اصلاح نظام مالیاتی کشور

رئیس کل دادگستری 
استان البرز:

وقوع جرائم در 
ماه رمضان کاهش 
محسوسی دارد
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معاون وزیر ارتباطات تاکید کرد؛

اختلالات اینترنت به دلیل 
فیلترینگ تلگرام است

2

امکان »سفر به عتبات« با کمتر از 
۹۰۰هزار تومان فراهم شد

4

سرپرست شهرداری کرج:
مشکلات نهر سیاه جوی با همکاری 

سازمان زندان ها برطرف خواهد شد

4

سیدجلال باعث شد عاشق بازیکنان ایرانی شوم

کی روش: نمی دانم چرا شفر 
سوپرایز شده است!
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استاندار البرز:

 شعار سال با زور 
محقق نمی شود

2
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خبر

تعيين  عوامل  از  يكي  ارز  نرخ 
هر  اقتصادي  رشد  در  کننده 
در  مي آيد،  به شمار  کشوری 
قابل  ثبات  از  ارز  که  کشورهايی 
دغدغه  است،  برخوردار  قبولی 
توليدکنندگان  و  سرمايه گذاران 
برای فعاليت ها به حداقل می رسد.

و  تغيير  در  اينجاست  جالب   
فاکتورهايی   ارز  نرخ  نوسانات 
صاحبان  که  هستند  تاثيرگذار 
اقتصادی  و  توليدی  بنگاه های 
اما  آنها سر در می آورند  از  کمتر 
چاره ای جز پذيرش اين تغييرات 

تحميلی را ندارند.
طی  هوادار،  دنيای  گزارش  به 
توليدکنندگان  گذشته  ماه های 
خود  پوست  و  گوشت  با  ايرانی 
حس  را  ارز  بازار  نوسات  نتيجه 
شبه  يک  آنها  از  برخی  و  کرده 
جالب  شده اند.  يكسان  خاک  با 
نابسامان   وضعيت  اين  اينجاست 
حمايت  سال  آغاز  در  درست 
و  افتاده  اتفاق  ايرانی  کالای  از 
از  بسياری  شده  باعث  همين 
و  شوند  نگران  توليدکنندگان 
که   بدوزند  آينده ای  به  چشم 
ممكن است دورنمايی جز تاريكی 

نداشته باشد.

قیمت  بر  ارز  نوسانات  تاثیر 
کالاهای داخلی

يكی از صاحبان واحدهای توليدی 
مستقر در شهرک صنعتی اشتهارد 
بر  ارز  نوسات  تاثير  به  اشاره  با 
توليد محصولاتش می گويد: عمده 
ما  شرکت  توليدی  محصولات 
لوازم آرايشی است که اغلب مواد 
اوليه آنها به طور غير مستقيم از 

کشورهای اروپايی وارد می شود.

امير محبی  ادامه می دهد: طی 
رفتن  بالا  با  گذشته  ماه  چند 
قيمت  افزايش  ارز شاهد   قيمت 
توليدی  محصولات  اوليه  مواد 
در  امر  اين  که  بوده ايم  شرکت 
نهايت 20  درصد به  قيمت نهايی  

توليدات اضافه کرده است.
اين  متاسفانه  اضافه می کند:  وی 
باعث  قيمت ها  ناگهانی  افزايش 
کاهش ميزان فروش شرکت شده 
و از اسفند سال گذشته تا کنون 
فعاليت  دو خط توليد اين واحد 

متوقف شده است.
شک  بدون  می دهد:  توضيح  وی 
بالا  ايرانی  کالاهای  قيمت  وقتی 
ناخودآگاه  مردم  ذهنيت  می رود 
که  می رود  پيش  سمت  اين  به 
به جای خريد کالای ايرانی چند 
می دهم  پول  بيشتر  تومان  هزار 

ولی کالای خارجی می خرم.
آنجايی  از  دهد:  می  ادامه  وی 
فكر  کنندگان  مصرف  اغلب  که 
می کنند کيفيت کالاهای خارجی 

لااقل در حيطه محصولات آرايشی 
و بهداشتی بهتر از کالاهای ايرانی 
گران  و  ارز  نوسانات  اين  است، 
ضرر  به  فقط  قيمت ها  شدن 

توليدکنندگان تمام می شود .
محصولات  توليدکننده  اين 
به  اشاره  با  بهداشتی  و  آرايشی 
حمايت  نام  با  امسال  گذاری  نام 
می دهد:  توضيح  ايرانی  کالای  از 
برای  مسئولان  می رود  انتظار 
صورت  به  امسال  شعار  تحقق 
وعده  و  باشند  کار  پای  جهادی 

وعيدها را کنار بگذارند.

تولیدکنندگان  مشکلات 
مثنوی هفتاد من کاغذ است

با اشاره به مشكلات ديگری  وی 
آن  با  ايرانی  توليدکنندگان  که 
می کنند،  نرم  پنجه  و  دست 
توليدکنندگان  مشكل  می گويد: 
نيست،  ارز  نوسان  تنها  امروز 
تسهيلات  سود  بالای   نرخ  بلكه 
گردش،  در  سرمايه  نبود  بانكی، 

سنگ اندازی برخی برای صادرات 
محصولات و بازار نامناسب فروش 
کمر صاحبان واحدهای توليدی و 

صنعتی را خم کرده است.
ادامه  البرزی  توليدکننده  اين 
 98 که  شرايطی  در  می دهد: 
کشور  اقتصادی  بنگاه های  درصد 
متوسط  و  کوچک  های  بنگاه  را 
صاحبان  انتظار  داده اند  تشكيل 
صنعتی  و  توليدی  واحدهای 
است  مسئولان  بيشتر  حمايت 
چند  تا  فرايند  اين  بدون  چون 
سال آينده فاتحه بسياری از اين 
بلكه در  البرز  تنها در  نه  واحدها 

کل کشور خوانده می شود .
واردات  مشكل  به  همچنين  وی 
نيز  کالاها  از  برخی  رويه  بی 
می کند:  اضافه  و  کرده  اشاره 
همچنان  که  دردآوراست  بسيار 
شاهد واردات کالاهای خارجی ای 
هستيم که نمونه های مشابه آنها 
با کيفيت و قيمت بهتر در کشور 
توليد می شوند و در بازار به راحتی 

قابل دسترس هستند.
مشكلات  می گويد:  وی 
مثنوی  ايرانی  توليدکنندگان 
هفتاد من کاغذ است و سال های 
باقی  نشده  حل  که  است  سال 
مانده و هر سال هم بدتر می شود.

امید به گشایش مشکلات
وی اضافه می کند: امروز بسياری 
دنبال  به  توليدکنندگان  از 
گشايشی در وضعيت خود هستند 
و منتظرند  دولت و مسئولان برای 
يک بار هم که شده به شعارهای 
خود عمل کنند و گره از مشكلات 

آنها باز کنند.

محقق  زور  با  سال  شعار 
نمی شود

با  هم  البرز  استاندار  ادامه  در 
بانكی   بهره  بالای  نرخ  از  گلايه 
به  وقتی  شک  بدون  می گويد: 
دريافت  که  تسهيلاتی  خاطر 
می کند،  پرداخت  بالا  بهره  کرده 
انتظار داشت در قيمت  نمی توان 
بتواند  توليدی اش  کالای  نهايی 
مشابه خارجی  کالاهای  برخی  با 

رقابت کند . 
محمد علی نجفی  ادامه  می دهد: 
برای حمايت از کالای ايرانی  بايد 
زمينه رقابت اين کالاها با کالاهای 
مشابه خارجی را از طريق تعديل 
کيفيت   بردن  بالا  و  قيمت 

محصولات  بالا ببريم . 
تا  می دهد:  توضيح  مسئول  اين 
ايرانی  کالاهای  کيفيت  زمانيكه 
مرزهای  اگر  حتی  نيابد  افزايش 
کشور را برای جلوگيری از واردات 
زمينه  نمی توانيم  هم  باز  ببنديم 
تحقق شعار سال را فراهم کنيم./ 

ايسنا

مديرکل مديريت بحران استانداری البرز در پی ورود 
سامانه بارشی جديد به استان و اخطاريه اداره کل 
هواشناسی، خطاب به فرمانداران، دستگاه های اجرايی، 
خدماتی، امدادی، ايمنی و شهرداری های استان آماده 

باش اعلام کرد. مهدی مهرور با اعلام اين خبر اظهار 
داشت: پيرامون پيش بينی وضعيت جوی در استان 
البرز، از امشب دوشنبه 31 ارديبهشت تا اوايل وقت 
پنجشنبه سوم خرداد گاهی وزش باد شديد همراه 

با گرد و خاک، رگبار شديد، رعد و برق و در پاره ای 
نقاط همراه با تگرگ مورد انتظار است. وی افزود: اوج 
فعاليت اين سامانه برای ظهر و عصر سه شنبه است 

و چهارشنبه روند نزولی بارش ها را خواهيم داشت.

رگبار شدید در راه است

وقتی نوسان ارز حمایت از کالای ایرانی را سخت می کند

استاندار البرز: شعار سال با زور محقق نمی شود

احمد فاضليان در نشست شورای معاونين 
دادگستری استان البرز که در حوزه رياست 
اين مجموعه برگزار شد با تبريک حلول ماه 
مبارک رمضان و با تشريح آثار مثبت اين 
الهی در کاهش آسيب های  و  ماه معنوی 
اجتماعی گفت: در ماه مبارک رمضان شاهد 
جرايم  وقوع  حوزه  در  محسوس  کاهش 
مختلف هستيم که اميدواريم دستگاه های 
برای  مناسبی  برنامه ريزی  فرهنگی کشور 

استفاده از اين ظرفيت داشته باشند.
همين  در  وی  هوادار،  دنيای  گزارش  به 
از  يكی  ماه  اين  در  افزود:  خصوص 

مصاديقی که منجر به آزرده خاطر شدن 
روزه داران می شود مصاديق روزه خواری در 
ملاعام است؛ کسانی که عذر شرعی دارند 
اماکن  در  روزه خواری  به  تظاهر  از  بايد 
مقابله  برای  لذا  کنند  خودداری  عمومی 
لازم  تدابير  احتمالی  هنجارشكنی های  با 
اتخاذ شده و شعبه ويژه ای در دادسرای کرج 

تشكيل داده ايم.
فاضليان با تشريح شرايط دادگستری استان 
توضيح داد: کمبود 70 درصدی کادر اداری، 
کارکنان دادگستری را در شرايط بغرنجی 
اين شرايط  اگر  داده است و مطمئنا  قرار 

خدمات رسانی  بود  ديگری  دستگاه  در 
استان  در  ولی  می شد  مختل  مردم  به 
قضايی  کارکنان  که  هستيم  شاهد  البرز 
ممكن  را  ناممكن ها  مجاهدانه  اداری  و 
می دهد  نشان  آمار  ارزيابی های  و  کرده اند 
که در بسياری از شاخص ها توانسته ايم به 
چشم انداز ترسيم شده دست پيدا کنيم و 
استان های  به  نسبت  زيادی  عقب ماندگی 

برخوردار از امكانات بيشتر نداشته باشيم.
رئيس کل دادگستری استان البرز مهمترين 
چالش دادگستری استان را در حوزه قضايی 
عنوان کرد و گفت: بايد در سال اخير تدابير 

و  اطاله دادرسی  از  برای جلوگيری  جدی 
مختومه کردن پرونده های مانده در شعب 
انديشيده شود تا بتوانيم به اهداف پيش بينی 
شده بر اساس برنامه ريزی سه ساله دست 

پيدا کنيم.
وی متذکر شد: ميزان رضايت از کارکنان در 
بين مراجعان مراکز مختلف قضايی افزايش 
داشته و نارضايتی ها کاهش قابل توجهی 
را نشان می دهد که بيانگر تلاش و همت 
همكاران است ولی نبايد به اين موفقيت ها 
مردم  تا  شود  تلاش  بايد  و  کنيم  بسنده 
نداشته  خود  حقوق  احقاق  در  دغدغه ای 

باشند.
عالی ترين مقام قضايی استان البرز اقدامات 
مختلف  معاونت های  در حوزه  انجام شده 
توصيف  چشمگير  را  استان  دادگستری 
با  فرهنگی  معاونت  داد:  توضيح  و  کرد 

تغيير مديريتی که داشت توانست در يک 
جهش بزرگ از رتبه 25 کشوری به جايگاه 
نخست برسد  و جايزه تعالی فرهنگی را برای 

دادگستری استان به ارمغان بياورد.
بر  مبتنی  سالانه  ارزيابی  نبود  به  وی 
رتبه بندی در معاونت های مختلف قوه قضائيه 

ـ به استثنای معاونت فرهنگی ـ  اشاره کرد و 
گفت: اگر چنين ارزيابی ای وجود داشت در 
ساير بخش ها نيز با توجه به اقدامات بديع 
و خلاقانه ای که صورت گرفته دادگستری 
استان می توانست از جايگاه بسيار مناسبی 

در ميان ساير استان ها برخوردار باشد.

يک عضو هيات رييسه فراکسيون اميد 
آسيب های  افزايش  اينكه  بر  تاکيد  با 
از  نوجوانان  و  جوانان  برای  اجتماعی 
جمله اثرات مخرب استفاده از فيلترشكن 
است، گفت: استفاده از فيلترشكن ضمن 
افزايش حس کنجكاوی در نوجوانان، آنها 
را برای ورود به حريم های خاکستری در 

فضای مجازی وسوسه می کند.
به گزارش دنيای هوادار، عليرضا رحيمی 
با بيان اينكه استفاده از فيلترشكن زمينه 
افزايش آسيب های اجتماعی در جوانان 
اظهار  می دهد،  افزايش  را  نوجوانان  و 

به  ورود  برای  آنها  که  گونه ای  به  کرد: 
حريم های خاکستری در فضای مجازی 
وسوسه شده که اين خود زمينه ساز فرو 
ريختن هنجارهای خانوادگی، شخصی و 

شخصيتی در نوجوانان می شود.
عامل  مهم ترين  را  فيلترينگ  وی 
از  استفاده  سمت  به  افراد  دادن  سوق 
اکثر مردم  دانست و گفت:  فيلترشكن 
کاربر عادی فضای مجازی هستند، آنها 
بدافزار  و  نرم افزار  حوزه  در  تخصصی 
ندارند به همين  به لحاظ فنی  مخرب 
ممكن  فيلترشكن  از  استفاده  با  دليل 

است در معرض آسيب و خسارت قرار 
گيرند.

از  استفاده  که  کرد  تاکيد  رحيمی 
فيلترشكن در بعد عمومی باعث ايجاد 
دادن  دست  از  و  نرم افزاری  اختلالات 
ديتا خواهد شد و از طرف ديگر منجر به 
افزايش آسيب های شخصيتی و روحی 

در بين نوجوانان می شود.
قرار  کار  دستور  در  به  اشاره  با  وی 
و  کودکان  از  حمايت  لايحه  گرفتن 
نوجوانان در مجلس، گفت: از آنجا که 
در لايحه حمايت از کودکان و نوجوانان، 

بی توجهی والدين نسبت به کودکان آنها 
را دارای مسئوليت مدنی می کند و اکنون 
شاهد استفاده گسترده از فيلترشكن به 
دليل فيلترينگ هستيم ممكن است اين 
موضوع زمينه ساز کنجكای نوجوانان و 
غيرمجاز  سايت های  به  آنها  دسترسی 
شود که اين عملا مسئوليت والدين را 

بيشتر خواهد کرد.
و  ملی  امنيت  کميسيون  عضو  اين 
بر  تاکيد  با  مجلس  خارجی  سياست 
اينكه وزارت ارتباطات مسئول سلامت 
بخش ارتباطات کشور و تامين دسترسی 

عادی به اينترنت برای شهروندان است، 
سلامت  بايد  ارتباطات  وزارت  گفت: 
ارتباطات و دسترسی آسان و سرعت و 
پهنای باند مطلوب بدون تبعيض را برای 

هماهنگی بين کاربران فراهم کند.
اپراتورها  بين  وی همچنين هماهنگی 

مهم ترين  را  مقررات  تنظيم  سازمان  و 
ارتباطات  وزارت  مسئوليت  و  وظيفه 
سياست های  بايد  که  گفت  و  دانست 
شورای عالی فضای مجازی در راستای 
تامين آرامش کاربران و استفاده مطلوب 

آنها از اينترنت باشد./ ايسنا

با  گفت:  البرز  بازرگانی  اتاق  رييس 
اصلاح نظام مالياتی زمينه برای حضور 
اشتغال  و  توليد  بخش  در  کارآفرينان 

فراهم می شود.
بنا  رحيم  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
مولايی ، اظهار کرد: متاسفانه در شرايط 
فعلی،  نظام مالياتی کشور عادلانه نيست 
و همين مشكلاتی را برای بخش توليد 

ايجاد کرده است.
باشد  شرايطی  بايد  چرا  داد:  ادامه  وی 
بتوانند  بالا  درآمدهای  با  افرادی  که 

برخی  و  بزنند  دور  را  مالياتی  سيستم 
با درآمدهای پايين زير بار ماليات های 

سنگين سر خم کنند؟
وی افزود: بر اين اساس از قوای مجريه 
را  مالياتی  نظام  داريم   انتظار  مقننه  و 
اصلاح نمايند تا بستر برای حضور فعال 
اشتغال  و  توليد  در  بخش  کارآفرينان 
از صحنه  مردمی  و سرمايه های  فراهم 
رونق  مسير  در  و  خارج  بازی ها  دلال 

اقتصاد جامعه هدايت شود.
ايجاد  راه های  از  يكی  به  اشاره  با  وی 

توضيح  مالياتی کشور  نظام  در  عدالت 
بايد  داد: برای رعايت عدالت اجتماعی 
ماليات از وضعيت غير مستقيم کنونی 
خارج و به صورت مستقيم از افراد گرفته 

شود.
اين مسئول ابراز کرد: چگونگی و نحوه 
به  فعلی  شرايط  در  ماليات  پرداخت 
چالش جدی برای بخش توليد تبديل 
شده که اميد است با حمايت مسئولان 
شاهد اصلاح نظام مالياتی کشور باشيم 
تا از اين طريق خون تازه ای به رگ های 

تزريق  و خدمات  توليد، صنعت  بخش 
شود.

بخش  در  البرز  بازرگانی  اتاق  رييس 
ديگری از صحبت های خود به ضرورت 
برای  باز کردن درهای صادراتی کشور 
کرد  اشاره  ايرانی  کالای  از  حمايت 
کالای  از  حمايت  سال  در  افزود:  و 
که  شود  مهيا  شرايطی  بايد  ايرانی 
بتوانند  مشكل  بدون  توليدکنندگان 
کالای با کيفيت خود را صادر و بازارهای 

جهانی عرضه کنند.

بهتر  فروش  برای  گفت:  مولايی  بنا 
خارجی  بازارهای  در  ايرانی  محصولات 
توسط  کالاها  اين  بايد  اول  مرحله  در 

سرمايه گذاران خارجی معرفی شوند و 
بعد به صورت مستقل و با برند خودمان 

صادرات را انجام  دهيم.

رئیس کل دادگستری استان البرز:

وقوع جرائم در ماه رمضان کاهش محسوسی دارد

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:

استفاده از فیلترشکن موجب افزایش آسیب های اجتماعی در نوجوانان می شود

رئیس اتاق بازرگانی البرز مطرح کرد؛

ضرورت اصلاح نظام مالیاتی کشور

معاون وزیر ارتباطات تاکید کرد؛
اختلالات اینترنت به دلیل 

فیلترینگ تلگرام است
رييس سازمان تنظيم مقررات و ارتباطات راديويی تاکيد کرد 
که اختلالات اينترنت که اين روزها شاهديم به دليل اعمال 

فيلترينگ تلگرام است.
و  مقررات  تنظيم  سازمان  رييس  و  ارتباطات  وزير  معاون 
ارتباطات راديويی - در پاسخ به سوال خبرنگار ايسنا مبنی 
بر اظهار نظر برخی نمايندگان مجلس در خصوص اختلالات 
اينترنت گفت: اختلالات اينترنت که اين روزها شاهديم و البته 
همواره پيگيری هم کرده ايم و بسياری از آن ها نيز رفع شده، به 

دليل اعمال فيلترينگ تلگرام است.
رئيس سازمان تنظيم مقررات و ارتباطات راديويی تأکيد کرد 
که هيچ کاهش سرعتی در پهنای باند اينترنت اعمال نشده 

است.
از  ناشی  محتمل  اختلالات  ارتباطات  وزارت  داد:  ادامه  وی 
فيلترينگ را قبلا اعلام کرده و مراجع تصميم گير با اطلاع از 

اين موضوع تصميم گيری کرده اند.
معاون وزير ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشاره به پيگيری اين 
سازمان افزود: به صورت مرتب و 2۴ ساعته پيگير گزارشات 
تحميلی  عوارض  سازی  حداقل  و  کيفيت  اصلاح  و  مردمی 

هستيم .

فرماندار طالقان:
تلاش برای افتتاح جاده 

هشتگرد-طالقان در شهریور امسال
فاز  سه  در  طالقان  به  هشتگرد  مسير  گفت:  صادقلو  جواد 
هشتگرد تا تونل به طول 15 کيلومتر، تونل به طول حدود 
يک کيلومتر و تونل تا طالقان به طول 15 کيلومتر در حال 

احداث است.
وی  افزود: در نظر داشتيم اين مسير را همزمان با هفته دولت 
به بهره برداری برسانيم اما بارندگی های اخير و وجود برف در 

نزديكی محل حفر تونل کار را دشوار کرده است.
جای  و  دارد  ادامه  تلاش  اين  افزود:ولی  مسئول  مقام  اين 
اميدواری است با رسيدن اعتبارات و حل شدن مشكلات اين 

چنينی اين پروژه در همان هفته دولت افتتاح شود   .
فرماندار طالقان در ادامه از پروژه گازرسانی به روستاهای طالقان 
گفت و تصريح کرد: در اين پروژه گازرسانی به 15 روستای 

شهرستان در دستور کار قرار دارد.

رئیس موسسه تحقیقات 
واکسن و سرم سازی رازی:

واکسن فلج اطفال تزریقی به عنوان 
بحث جدی بیوتروریسم مطرح است

با  رازی  سازی  سرم  و  واکسن  تحقيقات  موسسه  رئيس 
تاکيد بر ضرورت نگاه ويژه به جايگاه موسسه رازی و صنعت 
واکسن سازی در کشور گفت: واکسن می تواند به عنوان زبان 
ديپلماسی قوی برای کشور باشد و نفوذ فرهنگی کشور به 

ساير نقاط جهان با صادرات واکسن افزايش يابد.
به گزارش  دنيای هوادار، به نقل از روابط عمومی موسسه 
رازی، علی اسحاقی در چهلمين جلسه شورای مرکزی سازمان 
نظام دامپزشكی که در محل موسسه رازی برگزار شد، ضمن 
معرفی، تشريح فعاليت ها، توليدات و برنامه های اين موسسه 
اظهار کرد: توليداتی که توسط موسسه رازی انجام می شود در 

هيچ مرکزی در کشور به اين وسعت وجود ندارد.
رئيس موسسه رازی با تاکيد بر اينكه نبايد نگاه تجاری به 
صنعت واکسن سازی داشته باشيم، گفت: سلامتی جامعه که 
توسط واکسن برای کنترل و پيشگيری از بيماری ها، تامين 
اندازه  و هزينه های صرف شده  با دلار  نمی توان  را  می شود 

گرفت.
وی نياز به علوم بين رشته ای و تكنيک های بالا در صنعت 
با  تجهيزات  و  کرد  عنوان  مهم  موارد  از  را  سازی  واکسن 
پيچيدگی  بالا،  علمی  تمرکز  و  مديريت  بالا،  فناوری های 
مقررات جهانی در توليد واکسن، عدم امكان جذب نخبگان، 
عدم حمايت های لازم و به موقع از موسسه، جايگاه تشكيلاتی 
و ضعف ارتباطات موسسه و مواردی از اين دست را از موارد 
مهم برای پيشرفت و توسعه موسسه و صنعت واکسن سازی 

در کشور برشمرد که بايد به آن توجه شود.
وی با تاکيد بر اينكه بايد نگاه ويژه به جايگاه موسسه رازی و 
صنعت واکسن سازی در کشور داشته باشيم، ادامه داد: واکسن 
می تواند به عنوان زبان ديپلماسی قوی برای کشور باشد و 
نفوذ فرهنگی کشور به ساير نقاط جهان با صادرات واکسن 

افزايش يابد.
رئيس موسسه رازی ضمن اشاره بر لزوم بروزرسانی تجهيزات 
برنامه  گفت:  زمينه،  اين  در  بودجه  تخصيص  و  موسسه 
استراتژيک با همكاری اساتيد دانشگاه صنعتی شريف برای 
موسسه تدوين شده که افزايش سهم بازار جهانی واکسن های 
دام و طيور، افزايش سهم در آمدی از بخش های غيرتوليدی 
که همان فروش فناوری و تجاری سازی است و مواردی از اين 

قبيل از اهداف اين برنامه محسوب می شود.

خبرخبر

رئیس سازمان راهداری اعلام کرد؛

 نصب 4 هزار و 292 دستگاه دوربین  
ثبت تخلفات عبور و مرور در جاده ها

رئيس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای می گويد به منظور 
افزايش ايمنی سفرهای جاده ای و کاهش تصادفات و تلفات 
ناشی از آن با حمايت مجلس شورای اسلامی، پروژه نصب ۴ 
هزار و 292 دستگاه سامانه ثبت تخلفات عبور و مرور در راه های 
شريانی و پرتردد کشور به ارزش 10 هزار و 7۴8 ميليارد ريال 
در دستور کار سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای قرار خواهد 

گرفت.
اين  اعلام  با  حسن نيا  عبدالهاشم  هوادار،  دنيای  گزارش  به 
مطلب افزود: بر اساس مطالعات و پژوهش های انجام يافته و 
پيش بينی های صورت گرفته از توسعه و ارتقای راه های کشور، 
افزايش خودرو و سفرهای بين شهری هم وطنان در سال های 
آتی، ضرورت توسعه و گسترش هوشمند سازی جاده ها از سوی 
سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای به رياست محترم مجلس 
شورای اسلامی پيشنهاد و درخواست گرديد، که مورد موافقت 
ايشان قرار گرفت و به کميسيون عمران مجلس جهت قرار 

گرفتن در دستور کار و اقدام مقتضی ارجاع شد.
حسن نيا با اشاره به نقش و تأثير هوشمند سازی جاده های 
کشور در مديريت سرعت و کاهش چشمگير تخلفات رانندگی و 
تصادفات جاده ای، خاطرنشان کرد: با توجه به برآورد اوليه برای 
پوشش ۴۴ هزار و 8۶5 کيلومتر راه های شريانی و پر تردد شامل 
آزادراه، بزرگراه و راه های اصلی در سال 1۴00 مجموعاً ۶ هزار و 

3۴2 سامانه ثبت تخلفات عبور و مرور نياز است.
رئيس سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای با اشاره به اينكه 
بزرگراه ها 10  و  آزادراه ها  در  دوربين ها  اين  پوشش  متوسط 
کيلومتر و در راه های اصلی 20 کيلومتر خواهد بود، افزود: در 
حال حاضر تعداد سامانه های ثبت تخلفات عبور و مرور که فعال 
بوده و تا پايان سال جاری نصب خواهد شد 2050 دستگاه است 
و برای سال 1۴00 تعداد ۴ هزار و 292 سامانه ديگر جهت 

پوشش مورد نياز است.
برآورد  داد:  توضيح  ادامه  در  شهرسازی  و  راه  وزير  معاون 
هزينه های لازم در اين خصوص انجام شده است که در اين 
راستا اعتبار مورد نياز برای تكميل اين سامانه ها و دوربين های 
ثبت تخلفات عبور و مرور طی 3 سال آينده 107۴8 ميليارد 
ريال برآورد شده است که اميد است مراحل قانونی تصويب اين 

اعتبار انجام و جهت اجرا ابلاغ گردد.
حسن نيا اظهار داشت: هزينه پشتيبانی و نگهداری سالانه اين 
سازمان  اعتبارات  از  که  است  ريال  ميليارد  سامانه ها 1500 
راهداری و حمل ونقل جاده ای تأمين خواهد شد و بر اساس 
برنامه تعيين شده، نصب و اجرای اين سامانه ها در ظرف سه سال 
و نگهداری و خدمات پس از نصب از طريق پيمانكار مربوطه تا 

پايان سال هشتم انجام خواهد شد.
گفتنی است سير مراحل قانونی اين درخواست و پيشنهاد در 
دستور کار پيگيری سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای قرار 
داشته ضمن آنكه به جهت ارتقای کيفيت انجام کار مطابق با 
فن آوری های روز دنيا اين سازمان مطالعات و بررسی های لازم از 

فرآيند اجرا را از مدت ها قبل آغاز نموده است.

خبر
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ورزش
محسن  پايتخت،  پوشان  سرخ  هافبک 
ماشين  با  اصفهان  شهر  در  مسلمان 
نظر  به  است؛  شده  ديده  رنگش  سفيد 
مسلمان  محسن  جدايی  که  رسد  می 
از پرسپوليس قطعی شده است و گويا 

جديد  فصل  در  دارد  قصد  بازيكن  اين 
در تيم سپاهان تحت هدايت امير قلعه 
نويی توپ بزند. برانكو به خوبی می داند 
های  هافبک  بهترين  از  مسلمان  که 
در  او  خالی  جای  و  است  ايران  فوتبال 

در  او  شد.  خواهد  احساس  پرسپوليس 
تلاش است که زمينه را برای بازگرداندن 
سروش رفيعی مهيا کند و اميد زيادی 
دارد که محروميت سرخ پوشان در فصل 

جابجايی تابستانی برداشته شود.

محسن مسلمان در اصفهان آفتابی شد

جدایی  و  محرمی  قطعی  جدایی  از  پس 
احتمالی مسلمان؛

پسر برانکو »باید« حفظ شود
به  توجه  با  پرسپوليس  سرمربی 
بسته بودن پنجره نقل و انتقالاتی 
اين تيم حساسيت ويژه ای بر روی 
تمديد قرارداد برخی از بازيكنانش 
و  احمدزاده«  »فرشاد  ويژه  به 
نشان  باشگاه  با  اميری«  »وحيد 
داده است و خواستار امضا قراداد 
هرچه سريعتر باشگاه با آنان شده 
است.  برانكو در طول حضور ۴ ساله خود در پرسپوليس ابتدا 
بزرگترين ضعف اين تيم را در خط دفاعی برطرف کرد. تغيير 
ساختار دفاعی اين تيم و حضور سه عنصر تازه وارد باعث شد 
تا اين تيم طی دو فصل اخير بهترين عملكرد را داشته باشد. 
اکنون بزرگترين مشكل اين تيم در خط ميانی و بازيكنانی است 

که جدايی شان قطعی شده و يا سودای جدايی در سر دارند.
»فرشاد احمدزاده« يكی از اين بازيكنان است که بعد از بازی 
پرسپوليس برابر الجزيره اعلام شد به زودی پرسپوليس را به 
مقصد اروپا ترک خواهد کرد. از سوئد به عنوان مقصد بعدی 
او نام برده شد اما تنها چند روز بعد اين خبر اينگونه اعلام شد 
که احمدزاده يک مشتری قطری به نام »الخور« دارد که ديگر 
بازيكن ايرانی اش »سروش رفيعی« را به احتمال زياد از دست 
خواهد داد. اما با وجود انتشار اين اخبار از باشگاه پرسپوليس خبر 
می رسد که برانكو به مسئولان گفته است که قرارداد احمدزاده 
را با اين تيم تمديد کنند چرا که در صورت جدايی اين بازيكن 
و با توجه به جدايی قطعی صادق محرمی و جدايی احتمالی 

محسن مسلمان از نظر بازيكن به مشكل برخواهد خورد.
پرسپوليس به خاطر مشكلاتی که بر سر انتقال مهدی طارمی به 
ريزه اسپوربه وجود آمد از دو پنجره نقل و انتقالاتی محروم شد و 
تا نقل و انتقالات زمستانی نيم فصل اجازه جذب بازيكن جديد 
را ندارد. از طرف ديگر فرشاد احمدزاده فصل گذشته يكی از 
بهترين بازيكنان تيمش بوده و توانسته در 33 بازی 9 گل به ثمر 
رسانده و 3 پاس گل هم بدهد. سبک بازی احمدزاده و جديتش 
در تمرينات باعث شده بود تا ديگر بازيكنان پرسپوليس به او 
لقب پسر سرمربی را بدهند. هرچند امسال احمدزاده حاشيه 
های کمی نداشت. او در دو تمرين اين فصل با منشا و شايان 
مصلح درگير شد هرچند سرانجام بارديگر توانست نظر برانكو را 

برای حضور در ترکيب ثابت تيم به دست آورد.
او حالا گويا با پيشنهاداتی از ديگر کشورها روبرو شده و آنطور 
که بعد از بازی با الجزيره منتشر شد احمدزاده تمايل دارد که 
فصل آينده را دور از پرسپوليس باشد اما پروفسور با اين موضوع 

مخالف است و می خواهد هافبک ريزنقشش را حفظ کند.

یادداشت

ملی  تيم  سفر  از  پيش  کی روش  کارلوس 
در  دوستانه  بازی  برگزاری  برای  ترکيه  به 
استانبول، در گفتگويی درباره خط خوردن 
و  غفوری  ووريا  و  حسينی  جلال  سيد 
انتقادات و اعتراضات گسترده کارشناسان و 

فضای مجازی صحبت کرد.
به گزارش دنیای هوادار، سرمربی پرتغالی 
دليل خط خوردن دو بازيكن آماده استقلال 
در ليست نهايی تيم ملی را نيمكت نشينی يا 
تغيير پست مربی آلمانی آبی ها، وينفرد شفر 

عنوان کرد.

از روز گذشته که اسامی تیم ملی اعلام 
شد خیلی  از منتقدین اعتقاد دارند که 
بازیکنانی مثل ووریا غفوری و سیدجلال 
آماده  ایران  لیگ  در  هم  که  حسینی 
بودند و هم تجربه بالایی دارند چرا در 

لیست شما نیستند؟
من اصولاً دوست ندارم که فقط در مورد يک 
يا دو بازيكن خاص صحبت کنم ولی به خاطر 
احترامی که برای سيد جلال  و ووريا غفوری 
قائل هستم، پس حالا در مورد آنها صحبت 
مربوط  تصميماتی  چنين  اصولاً  می کنم. 
می شود به تصميم گيری نهايی مربيان. به 
عنوان مثال سيدحسين حسينی دروازه بان 
استقلال 873 دقيقه گل نخورد، خب وقتی 
کلين شيت های  و  بود  زده  رکوردی  چنين 
خودش را حفظ کرد، به يک باره با تصميم 
سرمربی استقلال ديگر برای اين تيم بازی 
نكرد که خود من هم شوکه شدم. همانطور 
که گفتم چنين مواردی به تصميمات مربيان 
مربوط می شود. در مورد ووريا غفوری هم بايد 
بگويم که هيچ مربی ای به اندازه من ووريا را 
نمی شناسد و بنده اين اختيار را برای خودم 
قائل هستم که در مورد اين بازيكن صحبت 
به  بخواهد  ووريا  اينكه  از  قبل  چون  کنم 

استقلال برود من اين بازيكن را به تيم ملی 
دعوت کردم.

در آن زمان ووريا غفوری دفاع راست بسيار 
خوبی بود و بنده بيش از يک ماه پيش او را 
صدا کردم و به او گفتم: پسرم ما در تيم ملی 
نيازی به وينگر راست نداريم، تو بايد در دفاع 
راست بازی کنی. چون بازيكنانی مثل عليرضا 
جهانبخش، کريم انصاری فرد و قلی زاده در 
وينگر راست هستند و من چنين نفراتی را 
در اين پست دارم. من به ووريا تأکيد کردم 
که در تيم ملی به يک دفاع راست محكم نياز 
دارم اما وقتی در تيم استقلال و با تصميم 
وينفرد شفر او از پست دفاع راست به هافبک 
راست تبديل می شود اين ديگر به سرمربی 
اين تيم برمی گردد. نمی دانم چگونه شفر از 
عدم دعوت ووريا غفوری به تيم ملی سورپرايز 

شده است!

پس دلیل خط خوردن این دو بازیکن، 
بوده  استقلال  در  تغییر وضعیت شان 

است؟
اين تغييرات در تيم استقلال انجام شد و با 
اين جابجايی پست اين تصميم از جانب من 
گرفته شد. وقتی قرار است ما مقابل تيم های 
بزرگی مثل مراکش، اسپانيا و پرتغال بازی 
کنيم من احتياج به يک دفاع راست محكم 
چنين  که  بگويم  می خواهم  من  اما  دارم 
تصميماتی در فوتبال يک امر طبيعی است و 
گاهی اوقات چنين اتفاق هايی در فوتبال رخ 
می دهد، اتفاق هايی عجيب. به عنوان مثال در 
تيم ملی مكزيک يک زمانی يک بازيكنی به 
نام خورخه  کامپوس در باشگاه خودش يک 
مهاجم بود ولی در تيم ملی درون دروازه قرار 
گرفت. در مورد شرايط ووريا غفوری نيز بايد 
به تصميم شفر نيز احترام بگذاريم ولی باز هم 
تأکيد می کنم که من در جام جهانی نياز به 

يک دفاع محكم داشتم و توقعم از اين بازيكن 
اين بود که در پست دفاع برای باشگاهش 
بازی می کرد. من هميشه سبک بازی ووريا 
را تحسين کرده ام و اين من بودم که او را به 

تيم ملی دعوت کردم.

و در مورد کاپیتان تیم ملی؛ سید جلال 
حسینی؟

برای  که  ای  العاده  فوق  احترام  بخاطر 
توضيح  باره  اين  قايل هستم در  سيدجلال 
می دهم. بيش از 7 سال است؛ تأکيد می کنم 
بيش از 7 سال است از زمانی که من سرمربی 
حسينی  سيدجلال  شده ام  ايران  ملی  تيم 
هميشه در تمامی اردوهای تيم ملی حضور 
از  سيدجلال  هم  را  اردو  يک  حتی  داشت. 
دست نداد، هميشه او را دعوت کردم، همين 
بازيكن را  اين  نشان می دهد که من چقدر 
باور دارم. سيد جلال بازيكنی بود که هميشه 

تأثيرات زيادی در تيم ملی داشت.
کی روش در ادامه تمجيدها و تعاريفش از 
کاپيتان پرسپوليس گفت:»در راستای منافع 
تيمی فقط با يک کلمه می توانم سيدجلال 
را توصيف کنم؛ احترام. ما در ساختمان پک 
مفاخر  ساختمان  نام  به  که  داريم  ديواری 
نامگذاری شده، آن ديوار متعلق به ۶ بازيكن 
برتر تاريخ فوتبال ايران است، جلال يكی از آن 
ستون هايی است که در ساختمان پک و در 

تاريخ فوتبال ايران ثبت شده است ولی الان ما 
جام جهانی و در آينده جام ملت های آسيا را 
در پيش داريم. بايد در چنين وضعيتی فضايی 
بسازيم تا نفرات جوان تر به تيم ملی بيايند و 

در آينده کمک حال مان باشند.«
حسينی،  مجيد  مثل  افزود:»نفراتی  وی 
مرتضی پورعلی گنجی، خانزاده، روزبه چشمی 
مترصد  که  ديگر هستند  بازيكنان جوان  و 
فرصت اند، بايد رو به جلو حرکت کنيم. با تمام 
احترام قلبی که برای سيدجلال حسينی قائل 
هستم مخصوصاً خودم، ولی همين احترام را 
بايد برای نسل آينده فوتبال ايران نيز داشته 
باشيم. آنهايی که در آن رشد می کنند بايد 
چنين احترامی را برای شان قائل باشيم. ما 
که  باشيم  داشته  ملی  تيم  يک  نمی توانيم 
به  رو  بايد  بلكه  باشد  رکود  حالت  در  فقط 
جلو حرکت کنيم. يكبار ديگر تاکيد می کنم 
که سيدجلال حسينی در ليست انتظارمان 
خواهد ماند و هر لحظه که احتياج باشد او 
سيدجلال  شد.  خواهد  ملحق  ملی  تيم  به 
حسينی از جمله بازيكنانی بود که با الگوی 
اخلاقی و فنی که هميشه از خودش نشان داد 
باعث شد که من عاشق بازيكنان ايرانی شوم 
و يكی از دلايلی که باعث شد من 7 سال در 
ايران بمانم همين سيدجلال حسينی بود. باز 
هم بر می گرديم به مطلب اول مان، بعضی ها 

در اين زمينه موافق اند و بعضی ها مخالف.«

تیم بانوان یوونتوس قهرمان سری آ شد
تيم بانوان يوونتوس در نخستين فصل حضورش در رقابت های سری آ ايتاليا، قهرمان 

اين ليگ شد. تيم بانوان يوونتوس فصل گذشته با اعلام جوزپه ماروتا به طور رسمی آغاز 
به کار کرد. تيم بانوان يوونتوس با هدايت ريتا گوارينو که ۶0 امتياز از 22 بازی خود در 

فصل جاری کسب کرده بود.

مسی پنجمین کفش طلای اروپا را هم ربود
ليونل مسی، فوق ستاره تيم فوتبال بارسلونا موفق شد ضمن کسب عنوان پيچيچی، 

پنجمين کفش طلای اروپای  خود را نيز کسب نمايد. ستاره آرژانتينی بارسلونا با به 
ثمر رساندن 3۴ گل در فصل 18-2017 لاليگا، موفق به کسب کفش طلای اروپا 

شد. او تنها بازيكنی است که 5 بار اين عنوان را دريافت کرده است.

عثمان دمبله به جام جهانی می رسد
مصدوميتی که دمبله روی تكل رائول ناواس دچارش شد تقريبا مشابه با مصدوميت 

رونالدو در ال کلاسيكو است. دمبله در بدترين حالت چيزی بين يک تا دو هفته از 
ميادين دور خواهد بود و مشكلی برای حضور در جام جهانی ندارد. او واقعا خوش 

شانس بود که مصدوميتی چند ماهه گريبان گيرش نشد.

بوفون در آستانه پیوستن به پاری سن ژرمن 
طبق گزارش اسكای اسپورتس، پيشنهاد دو ساله پاريسی ها ظاهرا بوفون را 

متقاعد کرده و حالا اين احتمال کاملا وجود دارد که جيجی افسانه ای را در 
پيراهن پی اس جی ببينيم. اگر مذاکرات طبق برنامه و مثبت پيش برود، شايد 

خبر رسمی اين انتقال همين هفته اعلام شود.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

دو تیم لیگ برتری خواهان جذب گادوین منشا

دو باشگاه ليگ برتری برای جذب 
اين بازيكن اعلام آمادگی کنند. 
يک  و  شهرستانی  تيم  يک 
تيم تهرانی علاقه مندی خود 
بازيكن  اين  جذب  برای  را 
مديربرنامه هايش  اطلاع  به 

رسانده اند.

اعضای تیم ملی فوتبال ایران، تهران
 را ترک کردند

به  را  تهران  فوتبال،  ملی  تيم  اعضای 
مقصد ترکيه ترک کردند. اعضای 

ساعت  ايران  فوتبال  ملی  تيم 
روز گذشته پس  10:۴5 صبح 
 VIP از صرف صبحانه در جايگاه
را  تهران  امام خمينی،  فرودگاه 

به مقصد ترکيه جهت انجام بازی 
دوستانه ترک کردند.

سایپا، ترابی را به پایتختی ها نمی دهد

سايپا  از  جدايی  دنبال  به  ترابی 
است و به نظر می رسد که اين 
اتفاق دير يا زود رخ بدهد؛ اما 
خبرهای رسيده حاکی از اين 
هستند که سايپا تحت هيچ 
به  را  ترابی  مهدی  شرايطی 

دو تيم پرسپوليس و استقلال و 
دستكم رقيبان مستقيم ايرانی نخواهد 

فروخت.

در حضور کاوه رضایی، شارلوا نتوانست به 
لیگ اروپا راه یابد

برتر  ليگ  آف  پلی  مرحله  در  شارلوا 
با  و  رفت  ليژ  استاندارد  مصاف  به 

شد.  متوقف  گل  بدون  تساوی 
کاوه رضايی حضوری 90 دقيقه 
اين ديدار تجربه کرد.  ای را در 
شارلوا با اين تساوی 3۴ امتيازی 

شد و نتوانست راهی ليگ اروپا شود.

اخبار

دیگه چه خبر؟

والورده: بازیکنانی چون اینیستا 
تکرارناشدنی هستند

ارنستو بر خلاف بازی های قبل، اين بار پس از آخرين بازی فصل که 
بازی خداحافظی اينيستا هم بود، کنفرانس کوتاهی داشت.

 سرمربی تيم فوتبال بارسلونا گفت:»نمی خواهم بگويم بازی امشب 
بی اهميت بود چون ما واقعا برد می خواستيم. امشب، شب آندرس 
است و هواداران آن را به روز خاصی تبديل کردند. می خواستم او را 
در دقايق پايانی بازی تعويض کنم. شايد کمی زودتر. اما مسی به 
زمين رفت و تعويض اينيستا کمی به تاخير افتاد. امشب هواداران 
توانستند با اينيستا خداحافظی کنند. آندرس عشق همه ما را با 
خودش دارد. شب هيجان انگيزی بود. اين دست بازيكنان را ديگر 
نمی توان پيدا کرد. تكرار نشدنی و تاريخی هستند. چيزی که امشب 
ديدم را می توانم بعدها برای ديگران تعريف کنم. شبی جادويی بود.«

راموس: مقابل لیورپول باید تمرکز 
کامل داشته باشیم 

دو تيم رئال مادريد و ليورپول در فينال ليگ قهرمانان اروپا در کيف 
به مصاف هم می روند. سرخيو راموس در گفتگو با وبسايت يوفا 
گفت:» ما می دانيم حضور در فينال ليگ قهرمانان، مستلزم چه 
چيزهايی است. در سال های اخير چند بار در اين فينال حاضر بوده 
ايم و می دانيم چه فرصت بزرگی است. بايد تمرکز بالايی داشته 
باشيم چون در چنين بازی هايی، جزئيات ريز، نتيجه را تعيين می 
کنند. کسب يک قهرمانی ديگر در اروپا برای من يک آرزو و روياست 
اما هنوز نمی دانم چه احساسی در پی خواهد داشت. در فوتبال 
لحظات خيلی سريع می گذرند و به شما اجازه نمی دهند از هر 
لحظه آنطور که می خواهيد، لذت ببريد. ما هميشه در هر رقابتی که 

حاضر باشيم، با قلب و جانمان بازی می کنيم.«

سیدجلال باعث شد عاشق بازیکنان ایرانی شوم

کی روش: نمی دانم چرا 
شفر سوپرایز شده است!

کمپانی: فصل آینده جام های بیشتری 
کسب می کنیم

سيتيزن ها موفق شدند قاطعانه به عنوان قهرمانی ليگ برتر برسند و 
فصل آينده برای کسب عناوين بيشتر تلاش خواهند کرد.

وينسنت کمپانی، کاپيتان منچسترسيتی از عملكرد همبازی های 
خود در اين فصل بسيار راضی به نظر می رسد؛ او در اين خصوص به 
ESPN FC گفت:»گوارديولا بی نهايت مشتاق موفقيت و پيشرفت 
است. او قدرت بالايی در ارتباط گرفتن با بازيكنان دارد و به اين ترتيب 
می تواند خواسته های خود را، که گاهی نيز پيچيده به نظر می رسند. 
قهرمانی در رقابت های اين فصل ليگ برتر، اولين عنوانی بود که اکثر 
بازيكنان منچسترسيتی به آن دست پيدا کردند. اما فكر می کنم اين 
تازه شروع کار آن ها بود و با توانايی که در تک تک بازيكنان تيم وجود 

دارد، جام های بسيار زيادی در انتظار آن هاست.«

محمدحسین وانشانی

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

سيد جان مقصر خودتی...!!!قاب خاطرات و افتخارات پرسپوليسمدرسه فوتبال ناصر حجازی در دو شعبه کشوری و هروینماز و روزه هاتون قبول مردم مظلوم سرزمينم...عقب عقب هم بازی کنی بهترينی داداشم...
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امکان »سفر به عتبات« با کمتر از 
900هزار تومان فراهم شد

 
طرح  اجرای  از  حج  سازمان  در  عاليات  عتبات  مديرکل 
»زيارت ارزان عتبات عاليات عراق« همزمان با ماه مبارک 
با  عراق  زيارتی  سفر  امكان  کرد:  اعلام  و  داد  خبر  رمضان 

کمتر از 900هزار تومان فراهم شد.
مرتضی  پويا؛  خبرنگاران  باشگاه  اجتماعی  گروه  گزارش  به 
ماه  در  زيارتی  کاروان های  ثبت نام  آغاز  با  همزمان  آقايی 
از 29  اين دوره که ثبت نام  اظهار کرد: در  مبارک رمضان 
ارديبهشت  ماه آغاز شده و اعزام های آن از 10 خرداد ماه 
)نيمه ماه مبارک رمضان( تا 20 تيرماه خواهد بود، تلاش 
شده قيمت ها تا حد امكان تقليل داده شود بنابراين بسياری 
از بسته های سفر عراق که برای ماه مبارک رمضان طراحی 

شده اند تا 20 درصد کاهش نرخ دارد.
زمان  افزود: مدت  در سازمان حج  عاليات  عتبات  مديرکل 
سفر اين گروه ها يک هفته است که زائران سه شب در نجف، 
سه شب در کربلا و يک شب هم در کاظمين اقامت دارند 
و زيارت سامرا و امامزاده سيدمحمد را نيز عبوری در برنامه 

سفر خواهند داشت.
وی تصريح کرد: هزينه سفر هوايی به عتبات برای اين دوره 
از يک ميليون و 730هزار تا يک ميليون و 780هزار تومان 
و برای مسير زمينی از 877هزار تا يک ميليون و 22۴هزار 

تومان تعيين شده است.
روند  ادامه  برای  اميدواری  ابراز  با  عاليات  عتبات  مديرکل 
عراق،  عاليات  عتبات  سفر  قيمت  تعديل  و  نرخ  کاهشی 
درباره طرح سفر ارزان عتبات با عنوان »ابرار« يا »موکب« 
از يک ميليون  زائران کمتر  اين طرح هزينه سفر  گفت: در 
در  بود؛  تومان خواهد  در حدود 900هزار  مبلغی  و  تومان 
از  کنند  ثبت نام  گروه ها  اين  در  مايلند  که  افرادی  تلاشيم 
500هزار تومان وام بدون بهره که تنها 10هزار تومان حق 
محدوديت  به  توجه  با  البته  کنند،  استفاده  دارد،  کارمزد 
منابع، درخواست می شود افرادی که در اين گروه ها ثبت نام 
می کنند و نيازمند استفاده از آن وام نيستند، اين فرصت را 
به افرادی بدهند که مشتاق سفر عتبات عاليات هستند اما 

در مضيقه مالی به سر می برند.
آقايی افزود: زمان ثبت نام در اين کاروان ها از 29 ارديبهشت 
زيارت  دفاتر  به  مراجعه  با  می توانند  مشتاقان  و  شده  آغاز 
بالغ  آن ها  تعداد  که  زيارت  و  حج  سازمان  پوشش  تحت 
کنند.  اقدام  کاروان  در  ثبت نام  برای  است  دفتر   2۶00 بر 
وب سايت  طريق  از  اينترنتی  ثبت نام  امكان  همچنين 

Atabatorg.haj.ir امكان پذير است.

خبر

قرص مرگباری که در خرداد زیاد 
مصرف می شود

معاون کل وزارت بهداشت با 
تشريح بهترين راهكار کاهش 
از  ايران  در  سيگار  مصرف 
که  ريتالين  قرص  خطرات 
در خرداد ماه به دليل شروع 
امتحانات در بين دانش آموزان 
و دانشجويان افزايش می يابد، 

هشدار داد.
سلامت  خبرنگار  گزارش  به 

خبرگزاری تسنيم، ايرج حريرچی در نشست خبری سخنگوی 
در   ريتالين  قرص  مصرف  خطرات  تشريح  در  بهداشت  وزارت 
خرداد ماه اظهار داشت: مصرف اين قرص در ايام امتحانات 50 
درصد افزايش می يابد، درحاليكه اين قرص برای کودکان بيش 

فعال موثر است.
سخنگوی وزارت بهداشت ادامه داد: عوارض قرص ريتالين شامل 
تهوع، سرگيجه، بی اشتهای، روان پريشی و در نهايت مرگ مصرف 

کننده را همراه دارد.
حريرچی درباره وضعيت مصرف دخانيات در کشور نيز تصريح 
کرد: در سال 7 ميليون نفر در دنيا به دليل مصرف دخانيات 
جان خود را از دست می دهند که 900 هزار نفر از جانباختگان 
کسانی هستند که سيگاری نبوده ولی در مواجهه با دود دسته دوم 

سيگاری ها قرار گرفتند.
معاون کل وزارت بهداشت با اشاره به اينكه طبق تحقيقی در بين 
نوجوانان ايرانی مشاهده شده است که 7۶ درصد آنان از مضرات 
دخانيات اطلاع دارند ولی سيگار می کشند، گفت: اين در حالی 
است که 3.۴ نوجوانان بين سنين 13 تا 15 سال مصرف کننده 
دخانيات هستند. حريرچی ادامه داد: برای کاهش مصرف دخانيات 
۶ برنامه وجود دارد از جمله در گام نخست پايش، حفاظت، کمک 
به ترک، ممنوعيت تبليغ و ترويج و افزايش ماليات بر خرده فروشی 

سيگار که ايران در 5 برنامه نخست موفق بوده است.
افزايش ماليات بر  با تشريح چالش  سخنگوی وزارت بهداشت 
خرده فروشی سيگار در ايران عنوان کرد: اين در حالی است که 
براساس گزارشات بين المللی بهترين روش کاهش مصرف سيگار 
به خصوص در نوجوان افزايش قيمت سيگار است که در 58 کشور 

جهان اين کار صورت پذيرفته است.
حريرچی خاطرنشان کرد: در کشورهای توسعه يافته ماليات سيگار 
در عرضه خرده فروشی بالغ بر 80 درصد قيمت نهايی سيگار است 
ولی در ايران در سال 9۶ بالغ بر 5 درصد بود و در نهايت در سال 
97 به 20 درصد افزايش يافت که هنوز هم با ماليات سيگار ديگر 
کشورها بسيار فاصله دارد يعنی سيگار در ايران بسيار ارزان است.

بازگشايی  شرايط  بررسی  جلسه 
خيابان چالوس و اصلاح هندسی 
محمدرضا  حضور  با  کرج  ميدان 
شهرداری  سرپست  نژاد  احمدی 
کميسيون  رييس  رسولی  احد  و 
سرمايه گذاری شورای اسلامی کرج 

برگزار شد.
عدم  طرح،  اين  مشاور  گفته  به 
و  پياده  عابرين  تردد  ساماندهی 
موانع موجود در دسترسی جنوب به 
شمال مسير مذکور از جمله موارد 
مهمی است که بايد در اين بخش 
مورد توجه قرار گيرد. بدين منظور 
و به موجب رفع مشكلات ياد شده 
افزايش ايمنی تردد عابرين پياده در 

دستور کار قرار گرفته است.
7 خط تاکسی تقاطع ياد شده را 
تحت تاثير خود قرار داده و خطوط 
اتوبوسرانی نيز از اين تقاطع عبور 
می کند از طرفی بايد به اين مهم 
نيز اشاره کرد که سطح سواره رو 
خطوط  سبب  به  چالوس  خيابان 
تاکسی اشغال می شود که اين امر 
تردد  برای  را  عديده ای  مشكلات 
در  می کند.  ايجاد  خودروها  ديگر 

طرح های  اساس  بر  و  راستا  اين 
پيشنهادی امكان کنترل دو تقاطع 
بلوار شورا و شهيد بهشتی بوسيله 
سازی  هماهنگ  راهنمايی  چراغ 
پهلوگير  حذف  همچنين  شده 
تاکسی از اطراف تقاطع و جانمايی 
در  می توان  را  تاکسيرانی  پايانه 

برنامه های بلندمدت پيگيری کرد.

درصدد رفع محرومیت خیابان 
چالوس هستیم

سرپرست شهرداری کرج در ادامه 
اين جلسه تاکيد کرد: در خصوص 
با  بايد  هندسی  طرح های  اجرای 
دقت نظر و به صورت تخصصی وارد 
عمل شد تا مشكلی از اين حيث 
گريبان گير شهر و شهروندان نشود. 
شهرداری در نظر دارد با ايجاد بستر 
لازم، رونق اقتصادی را در اين مسير 
فراهم کند اما اين اقدامات بايد به 
تخصصی  و  کارشناسی  صورت 

صورت گيرد.
وی با تاکيد بر اينكه درصدد رفع 
محروميت خيابان چالوس هستيم 
اما بايد منافع ديگر شهروندان نيز در 

نظر گرفته شود، ادامه داد: خيابان 
شهيد بهشتی ستون فقرات شهر 
کرج است که بايد نگاه ويژه ای به 
آن داشت، به طور قطع انجام اصلاح 
هندسی بايد توجيه ترافيكی داشته 

باشد.
بايستی  کرد:  بيان  نژاد  احمدی 
بازگشايی  ويژه  ترافيكی  مطالعات 
معاونت  توسط  چالوس  خيابان 
ترافيک  شهرداری  حمل و نقل و 
به  روند  اين  تا  گيرد  انجام  کرج 
صورت تخصصی بررسی و اجرايی 

شود.  

برنامه های خوبی برای بافت های 
فرسوده منطقه مرادآب داریم

سرمايه گذاری  کميسيون  رييس 
شورای اسلامی شهر کرج با اشاره 
انجام  که  اقداماتی  که  اين  به 
مناسبی  خروجی  بايد  می دهيم 
داشته باشد، خاطرنشان کرد: برنامه 
و مطالعات خوبی برای 72 هكتار 
بافت فرسوده منطقه تپه مرادآب 
طرح  است،  شده  گرفته  نظر  در 
های توسعه ای شهر کرج بايد مورد 

توجه و پروژه ها در پيوست يكديگر 
قرار گيرد .

اينكه  بر  تاکيد  با  رسولی  احد 
ضروری است در هر اقدامی نيازها و 
تقاضاهای مردم مد نظر قرار گيرد، 
اظهار داشت: شبكه های جديد بايد 
با وضع موجود انطباق پيدا کند، در 
حال حاضر 11 هزار و 200 هكتار 
در  تفريحی  و  توريستی  محدوده 
دست مطالعه قرار دارد که بخشی 
از آن در ورودی شهر کرج قرار دارد 
لذا انجام مطالعات ترافيكی در اين 

محدوده، الزامی است.
وی گفت: پيشنهاد می شود مسير 
مذکور  تقاطع  شمال  به  جنوب 
گشوده شود تا بخشی از مشكلات 
قطع  شود،  برطرف  حوزه  اين 

يقين بايد بين نيازهای شهروندان 
می شود  اخذ  که  تصميماتی  و 
هماهنگی لازم وجود داشته باشد و 
قانون در جهت رفع مشكلات مردم 

به کار گرفته شود.

حل مشکل ترافیکی به صورت 
تخصصی امکان پذیر است

عسگر نصيری سرپرست معاونت 
کرج  شهرداری  عمرانی  و  فنی 
مشكلات  حل  اينكه  به  اشاره  با 
ترافيكی بايد به صورت تخصصی 
بررسی و موانع موجود ديگر مورد 
توجه قرار گيرد، اظهار کرد: بازديد 
ميدانی از اين تقاطع ها می تواند در 
مثمرثمر  بهتر  نتيجه  به  رسيدن 

باشد.

در نشستی تخصصی،

شرایط بازگشایی خیابان چالوس بررسی شد
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شام«  وقت  »به 
فيلم  نوزدهمين 
سينمايی  کارنامه 
حاتمی کيا  ابراهيم 
و يكی از فيلم های 
و  سی  جنجالی 
جشنواره  ششمين 
فيلم  بود.  فجر 
ظاهرا درباره داعش 
است و به همين دليل بيشتر بازيگران فيلم 
عرب هستند. داعش در سال 201۴ ادعای 
در  و  را مطرح کرد  اسلام  خلافت جهان 
سال 2017 از طرف سوريه، عراق و ايران 

خبر نابودی اش اعلام شد. 
از »حاج کاظم« آژانس شيشه ای تا »حاج 
حيدر« باديگارد، کارگردان ارزشی ما به »به 
وقت شام« رسيده است. چه بلايی بر سر 
کارگردان بزرگ و خلاق ديروز و تكنسين 
امروز ما می آيد؟ کسی که با يک هزارم 
بودجه و امكانات فعلی بيش از يک دهه 
قبل در همان مكان يعنی هواپيما؛ »ارتفاع 
پست«ای می سازد که بی نظير است. اما 
اين همه سال جای پيشرفت،  با گذشت 
به اين شكل با »به وقت شام« صدها گام 
به عقب تر می رود؟ آيا واقعا اين بازی و 
مسير خطرناکی که خيلی ها و در راس 
آن »ابراهيم حاتمی کيا« وارد آن شده اند؛ 
يعنی-به رخ کشی تكنيک صرف- آنقدر 
پرداختن  انسانی؛  سينمای  که  ارزد  می 
به روابط آدم ها؛ کنش و واکنش و وجوه 
انسانی قصه و شخصيت پردازی را به کل 
کنار گذاشته اند؟ البته چه اهميتی دارد! 
اصلا مخاطب چه حقی دارد که روابط پدر 
و پسری کاراکتر اصلی فيلم را درک کند. 
مهم تير و ترقه هايی است که در می شود! 
اين است که »يک دلار« خرج اين  مهم 

فيلم نشده است!
همين می شود و کار به جايی می رسد که 
من و البته خيلی های ديگر، در سكانس 
بغض  جای  به  شام«  وقت  »به  پايانی 
ناخواسته قهقهه می زنيم. جز  اين است 
که فيلمساز پر »دغدغه« ما محو و اسير 
آيا  است؟  سينما شده  در  تكنيک صرف 
ابراهيم »به وقت شام« همان حاتمی کيای 
»از کرخه تا راين« و »آژانس شيشه ای« 
و »ارتفاع پست« و... است؟ مشكل اصلی 
شعارهای غلو و درشت فيلم نيست. اساسا 
شعار يكی از مولفه های اصلی فيلم های 
اوست. از بهترين آثارش گرفته تا به امروز؛ 
هنرمند  و  روشنفكر  قشر  به  بخواهد  اگر 
طعنه ای بزند، عينک گرد و سياه –مثلا 
می  اش  صورت  روی  طور  کيارستمی- 
گذارد. کاراکترهای درآمده و درنيامده اش 
که اغلب هم پرستويی است از حق نگرفته 
اش همواره از دوربين که مخاطب و مردم 
باشند، طلبكار است. چرا؟ حاتمی کيا از 
چه چيزی طلبكار است؟ اين نگاه عجيب 

از کجا آمده است؟ 
هر  به  نيست؛  مسئله  خيلی  هم  ها  اين 
حال دغدغه های شخصی يک کارگردان 
خوب و با تجربه است. اما به چه شرط؟ 
اينكه بتواند داستانی را طوری تعريف کند 
که ارزش تعريف کردن داشته باشد؛ گرامر 
سينما را رعايت کند. مگر غير از اين است 
که ما هرچقدر هم تلاش کنيم حداقل در 
زمينه تكنيک ميليون ها کيلومتر با هاليوود 
فاصله داريم؟ پس علت ورود به اين بازی 
تكنيک  به  توجه همه جانبه  و  خطرناک 
ابراهيم  دانم  می  بعيد  چيست؟  صرف 
حاتمی کيا حتی يكبار هم با خودش فكر 
بار  باشد مخاطبی که روزی صدها  کرده 
اونجرزها، ارباب حلقه ها و آواتارها و... ديده 

و می بيند با اين جلوه های ابتدايی )در 
مقابل آثار نامبرده( سير نمی شود. آن داد 
و فريادهای فرامتن از سينما در اختتاميه 
جشنواره که ديگر معرکه بود و شايد به 
وقت اش در جای خود چيزی در مورد آن 
نوشتيم.به وقت شام و نگاه ايدئولوژيک اش 

را می توان به دو قسمت تقسيم کرد.
قصه  های  شخصيت  آيا  اينكه،  نخست   
نوشته  درستی  به  هايشان  ايدئولوژی  و 
شده اند و سر جای خود قرار گرفته اند؟ 
با يک نگاه کلی می توان گفت که تقريبا 
باز  مشكل  اما  است.  داده  رخ  اتفاق  اين 
هم به بطن قصه بر می گردد. اينكه چرا 
بايد بدمن و شخصيت های منفور قصه تا 
اين حد احمق، دست و پا چلفتی، زشت 
و کودن از آب در بيايند؟ اگر دشمن قصه 
پس  دارد،  قدرت  و  است  قوی  آنقدر  ما 
چرا ما در تصوير چيز ديگری می بينيم؟ 
اگر پيزوری است، پس چرا قهرمان ملی 
او  به  شدن  چيره  در  آنقدر  ما  ی  قصه 
مبتديانه عمل می کند؟ ما که هيچ، در 
تنفر نوع »بشر« از داعش و به طور کل 
پديده »تروريست« شكی وجود ندارد؛ اما 
زبان مختص  با  بايد  تنفر در سينما  اين 

سينما به نمايش در بيايد. از عدم وجود 
منطق در درگيری ها، تنها به گاف بزرگ 
در هواپيمايی که در آسمان سير می کند 
و بدون درب و پنجره تنها نسيم خنكی 
صورت گروگان ها و گروگانگيرهای داخل 
ديگر چه کسی  دهد!  می  نوازش  را  آن 
است که نداند هواپيما با آن حجم فاصله 
از زمين اگر مقداری –هرچقدر کم- هوا 
بهم  را  واردش شود همه چيز  بيرون  از 

می ريزد؟ 
ايدئولوژيكی  ديدگاه  بالاخره  اينكه،  دوم 
است؟  ايستاده  کدام سمت  در  فيلمساز 
سمت »گزارش يک جشن« و »به رنگ 
»آژانس  مردمی  ضد  نگاه  يا  ارغوان« 
شيشه ای«؟ و يا »به وقت شام« امروز؟ 
رو  آنقدر  تجربه  اين  با  فيلمسازی  چرا 
خودش را در قصه و فيلم لو می دهد؟ 
اين  بيان  در  ظرافتی  کوچكترين  اصلا 
ايدئولوژی وجود دارد؟ اگر در »باديگارد« 
وجود  تونل  پايانی  درخشان  سكانس 

مواجه ايم؛ اينجا چه چيزی داريم؟ 
ويژه  به  تكنيكی،  لحاظ  به  صرفا  فيلم 
احترام  قابل  و  درخشان  فيلمبرداری 
است. نماهای معرفی کاراکترها به خوبی 
اگر  کيا  حاتمی  اند.  شده  کارگردانی 
بدترين فيلم اش را هم ساخته باشد، که 
احتمالا ساخته؛ به هيچ وجه نمی توان 
توانايی های او را در دکوپاژ و کارگردانی 
انكار کرد. اما حيف و صد حيف و هزاران 
حيف؛ حيف که حاتمی کيای قصه گوی 
اش  صميمی  و  گرم  سينمای  و  ديروز 
جای خود را با چه چيزهايی عوض کرده 
رکورد  خلق  دنبال  به  او  شايد  است... 
جديدی است. چيزی مثل کشف فرمول 
پردازی؛ »حاتمی کيا  از شخصيت  عبور 

بر ثانيه« !

جاده  در  جوی  سياه  نهر  ساماندهی  جلسه 
قزلحصار با حضور سرپرست شهرداری کرج و 

مديرکل زندان های استان البرز برگزار شد.
ساماندهی  طرح   92 سال  از  کرج  شهرداری 
حاشيه جاده قزلحصار و نهر سياه جوی را به 
عنوان کلكتور جمع کننده روان آب و فاضلاب 
برطرف کردن  به منظور  و  شهری شهر کرج 
است  کرده  آغاز  محيطی  زيست  مشكلات 
دليل  به  پايانی  اين طرح در مرحله  اکنون  و 
مجاورت با اراضیِ مرتبط با سازمان زندان  ها، 

متوقف شده است. 
محمدرضا احمدی نژاد سرپرست شهرداری کرج 
در جلسه ساماندهی نهر سياه جوی با اشاره به 
اين که بوی نامطبوع نهر سياه جوی مشكلات 
ايجاد  منطقه  اين  شهروندان  برای  عديده ای 
کرده است، گفت: اين آمادگی وجود دارد که با 
همكاری سازمان زندان ها مشكلات موجود حل 

و فصل شود.
 سرپرست معاونت فنی و عمرانی شهرداری کرج 
با اشاره به مشكلات زيست محيطی نهرِ سياه 

جوی برای شهروندان، اظهار کرد: در حال حاضر 
فاز 1 و 3 اين طرح به مراحل پايانی رسيده و در 

حال بهره برداری است.
عسگر نصيری تاکيد کرد: اگر سازمان زندان ها 
در  می توانيم  باشد  داشته  را  لازم  همكاری 
محدوده ياد شده کلكتور را به طور کامل تكميل 

کنيم. 
ضمن  نيز  البرز  استان  زندان های  مديرکل 
قدردانی از شهرداری کرج به واسطه همكاری 
مطلوب با اداره کل زندان ها، اظهار کرد: فاضلاب 

اوگوی  به  شهر  رجايی  و  قزلحصار  زندانِ  دو 
شهری وصل شده که شهرداری در اين موضوع 

نيز عملكرد خوبی داشته است. 
جبار باقری از شهرداری کرج خواست نسبت به 
نهايی شدن سالن پيش ملاقات همكاری لازم را 
داشته باشد تا اين طرح با سرعت لازم به مرحله 

اجرا برسد.
به گفته مسولان با ساماندهی نهر سياه جوی 
در  آمده  وجود  به  محيطی  زيست  مشكلات 

منطقه قزلحصار  رفع خواهد شد.

سرپرست شهرداری کرج:

مشکلات نهر سیاه جوی با همکاری سازمان زندان ها برطرف خواهد شد

فرمول عبور از شخصیت پردازی کشف شد؛

حاتمی کیا  بر ثانیه!

مهدی تیموری

نقاشی میلیون دلاری بازیگر جیمز باند

باند يكی  بازيگر سابق نقش جيمز 
از نقاشی هايش را به قيمت 1.۴ 

ميليون دلار به فروش رساند.
بازيگر ۶5 ساله که به عنوان 
و  ديده  آموزش  هنرمند 
زمانی تصويرگری نيز می کرد، 

تصويری از باب ديلن خواننده را 
در بيست و پنجمين جشن خيريه 

که  کرد.برازنان  عرضه  فروش  برای  »آمفار« 
بيش از 20 سال است به نقاشی می پردازد، درآمد حاصل از 

فروش اين تابلو را برای خيريه اختصاص می دهد.

درگذشت بازیگر فیلم »آهنگ برنادت«

پاتريشيا موريسون بازيگر فيلم هايی چون 
نمايش هايی  و  برنادت«  »آهنگ 

از  ببوس، کيت« که  چون »مرا 
بود  هاليوود  محبوب  بازيگران 
به دليل کهولت سن درگذشت.

يكی از نقش های قابل توجه وی 
کورتنی  هيلدا  هانم  نقش  ايفای 

دشمن شرلوک هولمز بود.

»دد پول 2« فروش 300 میلیون دلاری
 را پشت سر گذاشت

جنگ  »انتقام جويان:  که  حالی  در 
خود  موفق  فروش  به  بی نهايت« 

 »2 پول  »دد  می دهد  ادامه 
 125 فروش  با  تا  شد  موفق 
باکس  راس  در  دلاری  ميليون 
بگيرد.»دد  قرار  آمريكا  آفيس 

پول 2« به کارگردانی ديويد ليچ 
در بازار جهانی با نمايش در 81 بازار، 

بزرگ ترين افتتاحيه فيلمی از کمپانی فاکس را در 
همه تاريخ رقم زده است.

طراح پوستر افسانه ای هالیوود از دنیا رفت

فيلم  ای  افسانه  پوستر  طراح  گُلد«  »بيل 
کوکی«،  »پرتقال  »کازابلانكا«،  های 

»جن گير« و بسياری از فيلم های 
در سن 97  هاليوود  ديگر  مهم 
سالگی در خانه اش در کنتيكت 
درگذشت. گُلد کار خود در سينما 

را در دهه ۴0 آغاز کرد و در طول 
دوران فعاليت هنری خود به طراحی 

پوستر بيش از 2 هزار فيلم پرداخت.

واکنش »محمد معتمدی« به نظام بانکی ربوی

محمد معتمدی، با انتشار مطلبی در 
به  ربا  اينستاگرام خود  صفحه 

در بانكهای کشورمان واکنش 
نشان داده است:

اگر  اسلامی  ايران  در  »امروز 
بانک  از  ميليون  پنجاه  کسی 

باز  مجموع  بگيرد،  وام  اسلامی 
پرداختش چيزی حدود 11 ميليون 

خواهد بود. خداوند در قرآن می فرمايد اگر 
کسی ربا بدهد يا بگيرد به جنگ با خدا و رسول خدا برخاسته.

سکوت ارشاد درمقابل برگزاری کنسرت نوازنده 
حامی اسرائیل

رژيم  جنايات  که  شرايطی  در 
است  اوج رسيده  به  صهيونيستی 

جهان،  از  جايی  در  روز  هر  و 
به  اقدام  دولت ها  يا  هنرمندان 
اما  می کنند،  اسرائيل  تحريم 
قرار است.  ريچارد کلايدرمن، در 

ايران به زودی کنسرت نوازنده ای 
اسرائيل دوستی  به  که  شود  برگزار 

شهرت دارد.

مهناز افشار از مجموعه »گلشیفته« جدا شد

راحله  نقش  که  افشار  مهناز  کار 
گلشيفته را در اين مجموعه شبكه 
می کرد،  ايفا  خانگی  نمايش 
در  سكانسی  تصويربرداری  با 
پايان  به  گاندی  بيمارستان 
رسيد و از مجموعه عوامل سريال 

»گلشيفته« جدا شد.

موافقت شورای ساخت با تولید 3 فیلمنامه

فيلمنامه های »آپاچی« به تهيه کنندگی 
آرش  کارگردانی  زندباف،  حسين 

معيريان و نويسندگی اصغر نعيمی 
تهيه کنندگی  به  زر«  و »حباب 
کارگردانی  پور،  سهراب  منصور 
و نويسندگی تورج اصلانی پروانه 

ساخت دريافت کردند.
به  »شب«  فيلمنامه  همچنين 

تهيه کنندگی محمد درمنش، کارگردانی حسين 
کلاهی اهری و نويسندگی ميلاد جرموز در ژانر وحشت موافقت شورای 

ساخت سازمان سينمايی را اخذ کرده است.

اخبار هنر جهان اخبار هنر ایران

بالاخره دیدگاه ایدئولوژیکی 
فیلمساز در کدام سمت ایستاده 

است؟ سمت »گزارش یک 
جشن« و »به رنگ ارغوان« یا 

نگاه ضد مردمی »آژانس شیشه 
ای«؟ و یا »به وقت شام« امروز؟ 

چرا فیلمسازی با این تجربه 
آنقدر رو خودش را در قصه و 

فیلم لو می دهد؟


